
SLANGERUP KOMMUNE
BORGMESTERKONTORET, DEN 22/11 1984.

BYRÅDET indkaldes herved til møde onsdag den 28/11 
1984 kl. 18.00 i byrådssalen med følgende 
dagsorden:

BEMÆRK DET ÆNDREDE MØDETIDSPUNKT.

F raværende:

EOR LUKKEDE DØRE

1.
SKOLEINSPEKTØRSTILLING UED BYVANGSKOLEN.

Skolekommissionen afholdt den 5/11 1984 
indstillingsmøde for ansættelse af skoleinspektør 
ved Byvangskolen.

Der var 22 ansøgere til stillingen, hvoraf 5 var 
udtaget til samtale med skolekommissionen.

Det lykkedes ikke at nå til enighed om eenstemmig 
indstilling af een af kandidaterne, hvorfor 
kommissionen fremsender navne på 3 ansøgere, 
sideordnet indstillet og nævnt i alfabetisk 
rækkefølge:

Herefter træffer byrådet beslutning om, hvem af 
de 3 indstillede der skal ansættes som 
skoleinspektør.

Økonomiudvalget, den 20/11 1984:
De indstillede 3 ansøgere indkaldes til samtale 
med byrådet den 28/11 1984 fra kl. 18.00. 
81.02G01
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FOR ÅBNE DØRE

ORIENTERING OG EFTERRETNING.
2 .

a) Diverse love, bekendtgørelser og cirkulærer.

b) Kommunernes Landsforening har ved cirkulære 
nr. 100 fremsendt meddelelse om at næste 
delegeretmøde bliver afholdt torsdag den 13. og 
fredag den 14. juni 1983 i Aalborghallen. I 
1986 vil mødet blive afholdt den 10. og 11. 
april.

Der vil senere blive fremsendt nærmere 
oplysninger om delegeretmøderne, ligesom 
dagsordener for møderne vil blive fremsendt.

c) Frederiksborg amtsråd har i skrivelse af 
14/8 1984 fremsendt fortegnelse over 
voldgiftsmænd valgt af amtsrådet i henhold til 
lov nr. 94 af 15/3 1939 om voldgift i 
tvistigheder angående handel med husdyr for 
femåret 1/7 1984 - 30/6 1989.

d) Den kommunale Højskole i Danmark har i skri
velse af oktober 1984 meddelt at have fastsat 
kursusafgiften for 1985 til 625 kr. pr. døgn. 
Sammenholdt med indeværende år er der tale om 
en stigning på 5% .

e) Amtsankenævnet for Frederiksborg amt har 
fremsendt statistik for juli kvartal 1984.

f) Den kommunale Højskole har fremsendt kursus
tilbud om "Energi- og varmeforsyningsplaner". 
Kurset henvender sig til medlemmer af amtsråd 
og kommunalbestyrelser samt medarbejdere, som 
er beskæftiget med energi- og 
varmeforsyningsplaner.

g) Boligministeriet har den 15/10 1984 frem
sendt beretning om "Almennyttige 
boligselskabers regnskaber, 1982". Med 
beretningen er fremsendt en folder med forslag 
til anvendelsesmuligheder for den årligt 
publicerede regnskabsstatistik.

h) Den kommunale Højskole har fremsendt kursus
tilbud om "Informationsteknologien og 
kommunestyret". Kurset henvender sig til 
medlemmer af kommunalbestyrelser og amtsråd 
samt til kommunale og amtskommunale chefer.

i) Pasningsordningen Idrætsvej har fremsendt 
rapport om hærværk udøvet natten mellem den 6. 
og 7/11 1984. Hærværket er anmeldt til Hillerød 
politi. Pasningsordningen har påny indberettet 
at der igen har været øvet hærværk på 
institutionen den 10-11/11 1984.
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j) Indenrigsministeriet har med skrivelse af 19/11

1984 fremsendt sektorredegørelse 1984 - 
sygehusvæsenet 1982-1987.

3.
INDRETNING AF ADMINISTRATION I SLANGERUP SKOLE.

Byrådet besluttede i mødet den 25/1 1984 at der 
skulle udarbejdes et forslag til anvendelse af 
Slangerup skole til administrative formål med 
henblik på at få samlet kommunens administration.

Biblioteksbygningen og gymnastiksalen skulle dog 
forblive i kulturelt udvalgs regi.

Teknisk forvaltning har udarbejdet et forslag 
af 22/10 1984, der vedlægges. Forslaget skal ses 
som ideoplæg, og det har kun været tanken at 
undersøge, om der kunne skaffes plads til alle 
forvaltningerne og, hvordan de kunne placeres 
størrelsesmæssigt.

Samarbejdsudvalget, den 14/11 1984:
De 2 ideoplæg har været drøftet på samlede 
personalemøder ved 2 møder på Slangerup skole.

Samarbejdsudvalget kan anbefale forslag nr. 1 med 
hensyn til principper og fordeling af områder, men 
uden at fastbinde rumopdeling og interne 
placeringer, der bør revurderes. Af tekniske og 
økonomiske årsager ønskes en revurdering af 
kantinens placering.

Samarbejdsudvalget foreslår, at de enkelte 
forvaltninger påny overvejer alternative 
indretningsforslag, herunder en hensigtsmæssig 
publikumsbetjening, adgangsveje for såvel udefra 
kommende som de interne forbindelser mellem 
afdelingerne m.v.

Et medlem af samarbejdsudvalget bemærkede, at 
bistandsafdelingen fortsat foretrækker 
enkeltmandskontorer.

Økonomiudvalget, den 20/11 1984:
Økonomiudvalget indstiller til byrådet at

- der arbejdes videre med alternativ I
- kantinen placeres i skolebygning 

og endelig placering fastlægges i 
forbindelse med detailprojekteringen.

(Medlemmerne af økonomiudvalget har tidligere 
modtaget ovennævnte materiale)
82.04G01
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LÅNEOPTAGELSE I REGNSKABSÅRET 1984.
4 .

Ifølge budgetrevisionen af september 1984 er der 
indregnet en forventet låneoptagelse på 2.331.500 
kr., svarende til afholdte udgifter til 
energibesparende foranstaltninger og beskyttede 
boliger. Udgifterne til disse formål kan i h.t. 
indenrigsministeriets bekendtgørelse af 20/12 1982 
finansieres ved låneoptagelse.

Såfremt kommunen ønsker at udnytte denne 
lånemulighed, skal låneoptagelsen være effektueret 
inden udgangen af regnskabsåret 1984.

Økonomiudvalget vedtog i mødet den 16/10 1984 at 
udvide anlægskreditten i Den danske Bank, som i 
dag er på 3.850.000 kr., med 2.331.500 kr. på 
uændrede betingelser, hvilket vil sige 13?o p.a. af 
de beløb der trækkes på kreditten.
00.01020

5.
BEREGNING AE DIÆTTID.

Efter styrelseslovens prgf. 16. stk. 5, skal der 
ydes diæter for den tid varetagelsen af visse 
offentlige hverv beslaglægger.

Ved møder, som varer over 4 timer, ydes det 
dobbelte beløb af det, der ydes for møder, som 
varer under 4 timer.

Slangerup kommune har hidtil beregnet diættiden 
således:

1. Ved møder i Slangerup kommune beregnes diæt
tiden som mødetiden, uanset hvor lang tid, der 
er brugt til transport til og fra mødet.

2. Ved møder udenfor Slangerup kommune med
regnes diættiden, den tid - udover selve 
mødetiden - der medgår til rejsen til og fra 
mødet.

Indenrigsministeriet har vejledende udtalt, at man 
ved bereging af diættiden i ALLE TILFÆLDE, hvor 
rejsen går over kommunegrænsen, skal medtage 
rejsetiden.

Et medlem af ligningskommissionen, der arbejder i 
København, har bedt om, at der administreres efter 
Indenrigsministeriets vejledning.

Byrådet bedes tage stilling til:

- om der fortsat skal ydes diæter til alle
udvalg, nævn og kommissioner efter ens regler.

£ . - om Indenrigsministeriets vejledende udta
lelse skal følges.

Dag og år:

28. november 1984
Blad nr.
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Hvis byrådet går ind for begge ovennævnte punkter 
vil der fremtidigt blive arbejdet med vedlagte 
diætblanket og samtlige med diætgivende 
hverv vil blive underrettet om ændringen, samt får 
meddelelse om, at, dersom de har haft rejsetid fra 
1/1 1982 og til nu, som vil ændre en 
diætberegningstid fra under 4 timer til over 4 
timer, må de rette henvendelse herom til 
sekretariatet med angivelse af hvornår.
81.14.01G01

6.
SKULPTUR FORAN RADHUSET.

Mogens Nefer har den 9/11 1984 bedt om, at få 
følgende optaget på byrådets dagsorden:

Da der er truffet beslutning om opførelse af en 
skulptur (springvand) foran rådhuset udenom 
kulturelt udvalg og byrådet, foreslår formanden 
for kulturelt udvalg, at lignende kulturelle 
arrangementer, i det mindste, sendes til 
behandling i kulturelt udvalg og forelægges 
byrådet til afgørelse.
00.01A01

7.
BORGERMØDE.

Ebbe Hilding-Hansen har bedt om, at følgende 
optages på byrådets dagsorden:

Borgermøde vedr. lokalplan for motocrossbaneanlæg 
foreslås af undertegnede afholdt således:

onsdag den 9/1 eller torsdag den 10/1 1985 kl. 
19.00 på Kingoskolen eller Gæstgivergården.

Begrundelse:

Planens udformning og dens konsekvenser vil gribe 
stærkt ind i hele den vestlige bydels fritidstimer 
i mange år frem. Det er derfor umådelig vigtigt at 
oplyse befolkningen om alle disse forhold. Alle 
gode forslag til dæmpning af ulemperne må hjælpes 
frem til opnåelse af størst mulig fred i bydelen i 
fritiden - specielt i week-enden. Da en 
overvejende del af brugerne af de støjende 
aktiviteter er udenbys fra, bør byens egne beboere 
have et meget stort ord at skulle sige i denne 
sag.

8 .
STØTTE TIL ANDELSBOLIGER, KIRKETORVET.

Et arkitektfirma har søgt om tilsagn om støtte til 
opførelse af 8 andelsboliger.

Dag og år:

28. november 1984
Blad nr.
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Bygnings- og planlægningsudvalget, den 15/10 1984: 
Fremsendes økonomiudvalget for afgivelse af 
instilling til byrådet om støttetilsagn til 
opførelse af andelsboliger.

Øvrige forhold i forbindelse med opførelse af 
bebyggelsen er behandlet i udvalget den 
15/10, jfr. kopi af skrivelse til arki
tektfirmaet

Økonomiudvalget, den 20/11 1984:
Økonomiudvalget anbefaler at der gives 
støttetilsagn.
1 medlem kan ikke anbefale.

(Medlemmerne af økonomiudvalget har tidligere 
modtaget ovennævnte materiale)

03.02.04ø36

9.
LOKALPLAN ØVEJSKVARTERET.

Ved fremlæggelsesperiodens udløb den 12/11 1984 er 
der indkommet 8 skriftlige tilkendegivelser og 158 
underskrifter imod lokalplanforslaget.

Bygnings- og planlægningsudvalget, den 13/11 1984: 
fremsendes byrådet med anmodning om, at bygnings- 
og planlægningsudvalget bemyndiges til at 
udarbejde og offentliggøre et nyt forslag til 
lokalplan på grundlag af indsigelserne. Forslaget 
til lokalplan vil i hovedtrækkene gå på, at der 
kan tillades grunde med minimum grundstørrelse på 
700 m2 og kun een bolig pr. parcel og uden Øvej 
som stillevej, endelig vil stierne udgå af det ny 
forslag.

Økonomiudvalget, den 20/11 1984:
Økonomiudvalget indstiller at der udarbejdes nyt 
lokalplanforslag.
01.02.05P16

10.
PRIVATE VEJE - HANS ANDERSENSVEJ OG DEL AF 
KORNVÆNGET.OPTAGELSE SOM 0FF. VEJ.

Bestyrelsen for Hans Andersens vejlaug anmoder om, 
at Hans Andersensvej og del af Kornvænget optages 
som offentlig vej.

Samtidig meddeles, at der er tilslutning fra 
samtlige berørte ejendomme til at søge vejen 
optaget som offentlig og afholde de dermed 
forbundne udgifter.

Udvalget for teknik og miljø, den 7/11 1984:
Det indstilles, at sagen fremsendes til byrådet
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med anbefaling af at vejen optages som offentlig 
efter forudgående istandsættelse for grundejernes 
regning.

Endvidere indstilles, at vejafdelingen foretager 
nødtørftig oplapning af hullerne i vejen.

Økonomiudvalget, den 20/11 1984:
Anbefales som indstillet.
05.05G01

11.
AFAV A/S - OVERENSKOMST OM LEVERING AF VARME FRA 
FORBRÆNDINGSANLÆGGET PÅ AFAV.

Bestyrelsen for AFAV anmoder interessentkommunerne 
om tiltrædelse af overenskomst mellem 
Frederikssund kommune og AFAV om levering af varme 
fra forbrændingsanlæg på AFAV.

Forbrændingsanlægget vil levere varme fra 
7-døgnsdrift til en pris af 180 kr./Gcal.

Udvalget for teknik og miljø, den 7/11 1984: 
Fremsendes byrådet med indstilling at 
overenskomsten tiltrædes.

. Der vedlægges notat der sammenfatter hoved
indholdet i overenskomsten.

Økonomiudvalget, den 20/11 1984:
Anbefales.

(Medlemmerne af økonomiudvalget har tidligere 
modtaget ovennævnte materiale)
07.04.00A04

12.
ALARMERINGSCENTRAL BRANDVÆSENET.

Københavnsegnens brandudvalg fremsender 
dispositionsforslag og redegørelse om etablering 
af "Hovedstadsområdets ny alarmcentral".

Falck redningskorps A/S har fremsendt skrivelse om 
etablering af ny alarmcentral på Københavns 
brandvæsens hovedcentral.
Beredskabskommissionen, den 15/11 1984:
Fremsendes byrådet med indstilling, at kommunen 
rejser indsigelse imod centraliseringsplanen, som 
den ny alarmcentral er udtryk for.
14.10.01P17

13.
ANSØGNING OM IKKE-KURSUSDELING 1985/86.
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Ejegodskolen ansøger om ikke-kursusdelt 
undervisning i skoleåret 1985/86 på følgende 
klassetrin i følgende fag:

8. klassetrin: engelsk, tysk og matematik.
9. klassetrin: engelsk, tysk, matematik

og fysik/kemi.

Kulturelt udvalg, den 7/11 1984:
Anbefales.

Økonomiudvalget, den 20/11 1984:
Anbefales.
17.00P21

14.
ANSØGNING OM IKKE-KURSUSDELING I 10. KLASSE.

Ejegodskolen ansøger om ikke kursusdelt 
undervisning i 10. klasse i skoleåret 1985/86 i 
følgende fag:

Engelsk
Tysk
Regning/matematik 
E ysik/kemi

Skolekommissionen, den 22/10 1984:
Eenstemmigt anbefalet.

Kulturelt udvalg, den 7/11 1984:
Anbefales.

Økonomiudvalget, den 20/11 1984:
Anbefales.
17.00P15

15.
ANSØGNING OM FORHØJELSE AF TIMETAL TIL SKEMAPLAN
LÆGNING.

Lærerrådet ved Ejegodskolen og Kingoskolen ansøger 
om en forhøjelse af timetallet til skemalægning 
med 1/3. Det vil betyde en forhøjelse på 0.25 time 
af de nu tildelte 0.76 time til ialt 1.01 time pr. 
uge.

Forvaltningen kan oplyse, at skemalægning indtil 
1/8 1984 er udbetalt som honorar, beregnet efter 
antal elever på skolen. Honorarer udgjorde for 
Ejegodskolen ca. 3.007 kr. og for Kingoskolen ca 
3.740 kr.

En forhøjelse med 30% som ansøgt, vil betyde en 
merudgift på lærerlønskontoen på ca. 3.700 kr.

Dette beløb kan finansieres af kontoen for 
inspektions- og tilsynshonorarer, hvor der er

NT. 588 A/j DAFOIO-FREDERIKSHAVN



afsat 12.800 kr. til skemalægning, der ikke vil 
komme til udbetaling.

Skolekommissionen, den 22/10 1984:
Anbefales.

Dag og år: Blad nr.
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Kulturelt udvalg, den 7/11 1984:
Anbefales med den i cirkulæret nævnte forhøjelse 
på 1/3, altså 33 1/355 .

Økonomiudvalget, den 20/11 1984:
Anbefales.
81.21:17.00.02P21

16.
BUDGET0MPLACERING-KING0SK0LEN.

Kingoskolen søger om en budgetomplacering fra 
konto for lejrskoler hvor der d.d. resterer 45.000 
kr. til skolens inventarkonto.

Skolekommissionen, den 22/10 1984:
Anbefales - dog reduceres beløbet med restbeløbene 
til lønudgifter.

Kulturelt udvalg, den 7/11 1984:
Anbefales.

Økonomiudvalget, den 20/11 1984:
Anbefales.

17.04.04003

17.
BUDGETOMPLACERING - EJEGODSKOLEN.

Ejegodskolen søger om, at restbeløbet på skolens 
lejrskolekonto ca. 17.000 kr. overføres til 
skolens rammebevilling.

Kulturelt udvalg, den 7/11 1984:
Anbefales.

Økonomiudvalget, den 20/11 1984:
Anbefales.

17.04.04003

18.
FORSØGSORDNING - FORENKLET PROCEDURE FOR 
VISITERING AE ENKELTINTEGREREDE ELEVER I SKOLEÅRET 
1985/86.

Frederiksborg amtsråd har fremsendt forslag til 
forsøgsordning vedr. procedure for visitering af
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prgf. 19, stk 2-elever i skoleåret 1985/86.

Kopi af forslaget vedlægges.

Kulturelt udvalg, den 7/11 1984:
Kulturelt udvalg indstiller til byrådet, at 
forslaget ikke tiltrædes.

Økonomiudvalget, den 20/11 1984: 
Økonomiudvalget anbefaler kulturelt udvalgs 
indstilling.

(Medlemmerne af økonomiudvalget har tidligere 
modtaget ovennævnte materiale)

17.03.09P24

19.
HVILETID OG FRIDØGN FOR TJENESTEMÆND M.EL. I 
FOLKESKOLEN.

Mellem finansministeriet og Lærernes 
Centralorganisation er der den 31/8 1984 indgået 
aftale om hviletid og fridøgn for tjenestemænd 
m.f.l. i folkeskolen. Aftalen erstatter evt. anden 
praksis vedr. afvikling af lejrskoler, 
ekskursioner og skolerejser o.l.

Skolekommissionen, den 22/10 1984:
Det indstilles, at frigjorte midler ved undladelse 
af "3. person" på lejrskoler overføres til kontoen 
for læreruddannelse.

Administrationen kan oplyse, at der i henhold til 
tidligere gældende hviletidsbestemmelser 
(11-timersreglen) ialt er afsat 45.340 kr., dette 
beløb vil efter cirkulærer om hviletid og fridøgn 
af 27/9 1984 ikke komme til udbetaling i 1985.

Da der er bevillingsmæssig binding på kontoen for 
lejrskoler, søges byrådet om evt. omplacering af 
beløb fra denne konto.

Kulturelt udvalg, den 7/11 1984:
Anbefales.

Økonomiudvalget, den 20/11 1984:
Anbefales.
81.10.17.00G01

20.
UDVIDELSE AE ÅBNINGSTID I UVELSE UNGDOMSKLUB.

Under henvisning til, at byrådet den 9/2 1983 har 
besluttet at åbningstiden i Uvelse Ungdomsklub 
nedsættes til 3 ugentlige aftener a' 3 timer i 7 
mdr., fremsendes sagen til byrådet for udvidelse 
af åbningstiden.
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Udvidelse af åbningstiden samt yderligere 
medarbejdertimer vil betyde en forhøjelse af 
budgettet på 26.800 kr. fordelt med 13.400 i 1984 
og 13.400 kr. i 1983.

Finansiering vil kunne ske indenfor den samlede 
fritidssektors budget.

Fritidsnævnet, den 23/10 1984:
Anbefales.

Kulturelt udvalg, den 8/11 1984:
Fremsendes til byrådet med anbefaling, at 
åbningstiden udvides som ansøgt.

Økonomiudvalget, den 20/11 1984:
Anbefales.

18.02G01

21.
ANSØGNING OM FRIGIVELSE AF ANLÆGSBEVILLING.

00 Byudvikling, bolig og miljøforanst. 
32 Fritidsfacilitetet 
31 Stadion og idrætsanlæg 
3.005 Idætsanlæg i Uvelse.

Ansøgning om frigivelse
af anlægsbevilling 155.000 kr.
Tidligere frigivet 0 -

anlægsbev. udgør herefter 155.000 kr.

Projektet er opført i investeringsoversigten 
således:

1984 1985
0 155.000

Starttidspunkt Sluttidspunkt
? 7

Afledt drift: Ingen

Begrundelse:
Uvelse klubhus.
Teknisk forvaltning fremsender oversigt over 
indkomne tilbud på licitationen vedr. Uvelse 
klubhus.
Teknisk forvaltning indstiller, at entreprisen 
overdrages til Ernst Jensen, som var billigste 
tilbudsgiver inden for den nuværende frigivne 
bevilling på 510.ooo kr, og at der søges om ekstra 
bevilling til dækning og befæstelse af 
parkeringsanlæg, ialt 58.500 kr.

Kulturelt udvalg, den 7/11 1984:
Arbejdet igangsættes. Der ansøges om frigivelse af 
anlægsbevilling på kr. 155.000 i 1985 til 
retablering af udenomsanlæg, kloaktilslutning,

Dag og år:

28. november 1984
Blad nr.
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befæstelse af parkeringsanlæg og til ændrede 
adgangsforhold til idrætsanlægget.

Økonomiudvalget, den 20/11 1984: 
Økonomiudvalget indstiller at der frigives en 
anlægsbevilling på 100.000 kr.

Et medlem af økonomiudvalget ønsker 
adgangsforholdene ændret.
82.06:18.00G01

22.
KING0SK0LEN.

A)
Eva Kreutzfeldt har den 15/11 1984 bedt om, at 
følgende optages på dagsordenen:

På baggrund af ny rapport fra Arbejdstilsynet om 
de uacceptable forhold på Kingoskolen skal 
undertegnede anmode økonomiudvalget om at 
hastebehandle sagen samt afsætte det nødvendige 
beløb til udbedring af såvel mangler ved 
loftkonstruktion, gulvbelægning som 
ventilationssystem.

Forvaltningen oplyser:

Arbejdstilsynets lægekonsulents beretning af 9/11 
1984 er udsendt til byrådsmedlemmerne den 14/11 
1984

Der afholdes møde med Arbejdstilsynet den 28/11 
1984 kl. 15.00.

Kulturel forvaltning er den 14/11 1984 blevet bedt 
om en udtalelse med henblik på iværksættelse af 
evt. alternative forslag.
Skoledirektørens notat af 16/11 984 ved
lægges .

B)
teknisk forvaltning meddeler, at i entreprisen om 
færdiggørelse af Kingoskolens tag er tilbageholdt 
78.687 kr. Herudover er der tegnet en 
sikkerhedsstillelse på 118.300 kr., således at der 
ialt er 196.987 kr. til at lave arbejdet færdigt 
for.

For at få frigivet beløbet fra konkursboet har der 
været afholdt syn og skønsforretning i h.t. 
skønserklæring af oktober 1984. Forventet udgift 
hertil ca.25.000 kr.

Ifølge skønsmændene er det udførte arbejde ikke 
udført tilfredsstillende, og en total nyrenovering 
vil beløbe sig til ca. 1,1 - 1,2 mill. kr. escl. 
moms •

Firmaet a/s Villadsens fabrikker er anmodet om, på 
baggrund af rapporten, at afgive underhåndstilbud
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på færdiggørelsen, idet man har anmodet firmaet 
om, at tage højde for, at der kun er ca. 170.000 
kr. til rådighed.

Kulturelt udvalg, den 7/11 1984:
A/S Villadsens fabrikker færdiggør arbejdet 
indenfor 170.000 kr. Der søges om tillægsbevilling 
på 300.000 kr. til opsugning af vand.

Kulturelt udvalg søger at finansiere 
tillægsbevillingen inden for udvalgets regi ved 
næste budgetrevision.

Økonomiudvalget, den 20/11 1984:
Økonomiudvalget anbefaler, at der frigives en 
bevilling på 60.000 kr. og afventer mødet med 
bl.a. Arbejdstilsynet og embedslægen den 28/11 
1984.

Et medlem af økonomiudvalget foreslår at man 
nødtørftigt reparerer taget og udarbejder plan for 
en fuldstændig renovering. Herudover træffes 
principbeslutning om straks at udskifte tæpper på 
gang og undervisningslokaler, samt at der straks 
iværksættes arbejder i h.t. Arbejdstilsynets 
anvisninger.

82.06006

23.
BERETNING OM REVISIONEN AF SLANGERUP KOMMUNES 
SOCIALE REGNSKABER.

Kommunernes Revisionsafdeling har fremsendt 
beretning nr. 26 om revisionen af de sociale 
regnskaber for året 1983.

Beretningen samt socialforvaltningens bemærkninger 
vedlægges.

Socialudvalget, den 29/10 1984:
Anbefales med forvaltningens bemærkninger til 
byrådets godkendelse.

Økonomiudvalget, den 20/11 1984:
Anbefales.

(Medlemmerne af økonomiudvalget har tidligere 
modtaget ovennævnte materiale)

00.01008

24.
BERETNING OM REVISIONEN AE REGNSKABET FOR 
SLANGERUP BØRNEHAVE.

Kommunernes Revisionsafdeling har fremsendt 
beretning nr. 4 af regnskabet for året 1983 for
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den selvejende institution Slangerup børnehave.

Beretningen vedlægges.

Socialudvalget, den 29/10 1984:
Anbefales til byrådets godkendelse.

Økonomiudvalget, den 20/11 1984:
Anbefales.

(Medlemmerne af økonomiudvalget har tidligere 
modtaget ovennævnte materiale)

00.01008

25.
BERETNING OM REVISIONEN AE REGNSKABET E0R 
PLEJEHJEMMET SOLGÅRDEN.

Kommunernes Revisionsafdeling har fremsendt 
beretning nr. 6 om revisionen af regnskabet for 
året 1983 for "Solgården".

. Beretningen vedlægges.

Socialudvalget, den 29/10 1984:
Socialudvalget har behandlet regnskabet og 
revisionsbemærkningerne og anbefaler begge til 
byrådets godkendelse.

Økonomiudvalget, den 20/11 1984:
Anbefales.

(Medlemmerne af økonomiudvalget har tidligere 
modtaget ovennævnte materiale)
16.17.00008

26.
BERETNING OM REVISIONEN AF BOLIGSTØTTE - 
REGNSKABERNE.

Kommunernes Revisionsafdeling har fremsendt 
beretning nr. 25 om revisionen af 
boligstøtteregnskaberne for året 1983. 
Beretningen vedlægges.

Socialudvalget, den 29/10 1984:
Anbefales til byrådets godkendelse.

Økonomiudvalget, den 20/11 1984:
Anbefales.

(Medlemmerne af økonomiudvalget har tidligere 
modtaget ovennævnte materiale)
16.23.00008
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27.
OVERDRAGELSE AF 274 M2 JORD ERA PLEJEHJEMMET 
SOLGÅRDENS MATR.NR. 16R TIL SLANGERUP KOMMUNE.

Plejehjemmets bestyrelse har i sit møde den 11/10 
1984 besluttet at anbefale overfor kommunerne, at 
man overdrager 274 m2 af Solgårdens matr.nr. 16r 
til Slangerup kommune til grundværdiprisen pr. 1/4 
1984 - 32.300 kr. - idet en del af arealet er 
bebyggget og en del er tillægsareal.

Socialudvalget, den 29/10 1984:
Socialudvalget anbefaler købet til byrådets 
godkendelse.

Økonomiudvalget, den 20/11 1984:
Anbefales.
16.07.00020

28.
EVENTUELT.
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ALKOHOLBEVILLING - GOURMETGÅRDEN, KONGENSGADE 17.

22.01.01G01

30.
EKSPROPRIATION AE MATR.NR. 6R OG 76 SLANGERUP, 
KIRKETORVET.

Ol.il.OOGOl

31.
KØB AE JORD, MATR.NR. 13 F, 13 O SLANGERUP 
GULDBORGHØJ.
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ANDELSBOLIGER PÅ MATR.NR. 8 AÆ UVELSE.

03.02.01060

33.
FYRINGSOLIE TIL KOMMUNALE EJENDOMME.
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